

TABLE OF CONTENTS 目 录

罗汉果多糖提取工艺研究进展

Advances in Studies on the Extraction Technology and Pharmacological Action of Polysaccharide from Fructus Momordicae

- 孙丹玲, 邓月义 9

氨基噻唑合成研究进展

Study on the Synthesis of Aminothiazole Derivatives

- 于丽杰, Rajendran Satheeshkumar, 王文龙 14

计算机辅助设计 FAP α 酶激活式鬼臼毒素抗肿瘤前体药物分子

Virtual Design of FAP α -Activated Anti-Tumor Prodrug of Podophyllotoxin

- 梁光平, 黄远梅, 黄启章, 杨俊 28

基于 UPLC-Q-TOF-MS/MS 技术快速鉴定截叶铁扫帚中化学成分

Rapid Identification on Chemical Components in Lespedeza Cuneata by UPLC-Q-TOF-MS/MS

- 朱高峰, 陈瑞, 王建塔, 汤磊 35

表面脱乙酰魔芋及壳聚糖包埋魔芋吸附性能比较

Comparison of Adsorption Properties of Surface Deacetylated Konjac Glucomannan and Chitosan Coated Konjac Glucomannan

- 罗媛, 罗立新, 朱唯唯 44

抗过敏药物氯雷他定的拉曼光谱研究

Study on Raman Spectroscopy of an Antiallergic Medicine Loratadine

- 翁慧兰, 黄宁, 李巧红, 陈瑞平 54

天然多糖类材料在农药控制释放领域研究进展

Research Progress in Controlled Release of Pesticides from Natural Polysaccharides

- 杨晨曦, 王健 62

3,5-取代-1,2,4-恶二唑类化合物的研究进展

Research Progress of 3,5-Substituted-1,2,4-Oxadiazole Compounds

- 孟祥东, Rajendran Satheeshkumar, 王文龙 67

喘可治注射液对人胚胎肺成纤维细胞转化因子及相关蛋白的影响

Effect of Chuankezhi Injection on Transfer Factors and Related Proteins of Human Embryonic Lung Fibroblasts

- 闫红倩, 耿立梅, 于向艳, 马蕴蕾 78

氨基苯甲酸衍生物抑制 SHP2 活性研究

Biological Evaluation of Aminobenzoic Acid Derivatives against SHP2

孟祥东, Rajendran Satheeshkumar, 王文龙.....87

萘环类 PD-1/PD-L1 抑制剂的设计、合成及生物活性评价

Design, Synthesis and Biological Evaluation of Naphthalene Ring PD-1/PD-L1 Inhibitors

赵磊, 余龙波, 欧阳宜强, 郭文洁, 徐强, 高健, 赖宜生.....94